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 Referat fra sist møte 06.06.18 
 
Ingen merknader 
 

 

 Kartløsning 
 
Styringsgruppen har bedt om innspill og råd vedrørende 
kartløsningens fremtid. 
 
Statistikken viser at løsningen er mye i bruk, ikke minst hos de 
kommunene som har dette som «eneste» løsning og hvor den brukes 
i forvaltningen. 
 
Geodatagruppen anbefaler å videreførende eksisterende løsning, evt 
med nødvendige korrigeringer (feks ift kommunesammenslångener), i 
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påvente av arbeidet i DIGI Rogaland. Gruppen ber styringsgruppen 
sondere med DIGI Rogaland hva deres planer er ift kart, og i hvilken 
grad løsningene er parallelle.  
 
Dersom det ikke ventes noen ny og adekvat løsning fra sentralt hold, 
vil en vurdere på nytt å gå ut på anbud om en ny og mer moderne 
løsning. 
 

 

 Meglerpakker – erfaringsutveksling  
 
I Stavanger er det høy aktivitet når det gjelder meglerpakker. Ingen 
endring i Sandnes. 
 
Gruppen viser bekymring for hvordan man skal oppdatere gamle data 
og dessuten også for hvordan man skal finansiere fremtidige 
leveranser. Kan man evt gjøre dette gjennom prosjektfinansiering? 
Hva med stkprisning? 
 

 
 
 

 Møter med næringslivet 
 
Styringsgruppa har på sin arbeidsplan for 2019 at det skal arrangeres 
møter med næringslivet. 
 
Geodatagruppa vi gjerne informere om kartløsningene, automatiske 
situasjonskart osv. 
 

 

 Sentral kartbase SFKB og skytjenester – erfaringsutveksling 
 
Randaberg melder at det går bedre hos dem ift SKFB, selv om de må 
logge på én ekstra gang. De holder på med å skanne fra arkivet mm. 
 
Sandnes har snakket med Bodø og Lørenskog. Det er problemer med 
VPN. Det er utfordringer med å bruke dataene i andre løsninger. Skal i 
skyen med både software og data våren 2019. 
 
Stavanger er litt forsinket pga kommunesammenslåing. Har 
problemer med GUI. Usikker mtp store brukere (store datamengder). 
 
Når det gjelder Plansynk, så er nå Vindafjord, Karmøy og Eigersund 
oppe og går. Gjesdal jobber med saken, men det er IT-utfordringer ift 
DMZ. 
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eByggeSak – Randaberg er pilot for EVRY. 
 
Det skal jobbes for å skaffe en felles bruker hos Norkart for å gjøre 
oppdateringer enklere. 
 

 Orienteringer 
 
Prosjektledelse fremover 
Prosjektledelsen er nå hentet hjem til Greater Stavanger og Ola Saua 
Førland er prosjektleder, og Felix Laate og Cecilie Lervold er 
prosjektmedarbeidere. 
 

 
 

 Møteplan 2019 
 

• Tirsdag 19. februar 
• Tirsdag 21. mai 
• Tirsdag 10. september 
• Tirsdag 10. desember 

 

 
 
 

 Eventuelt 
 
Ingen saker 
 

 
 

 
 

 


